
                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr LI (51) 
                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 
              odbytej w dniu   09 września  2010r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  
                                                            w Kozienicach              
 

 
Ad. 1. 
 
         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 10-tej otworzył  
 S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego,  
W-ce Wojewodę Mazowieckiego -  Pana Dariusza Piątka, Posła na Sejm Pana 
Czesława Czechyrę, zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad 
oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie uczestniczy 17  osób, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do 
podejmowania uchwał, decyzji. 
 
  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część 
niniejszego protokołu. 
   
 Burmistrz Gminy zgłosił poprawkę do prządku Sesji polegającą na wprowadzeniu  
projektu uchwały – zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Kozienickiemu. 
Prwyższy projekt był omawiany na posiedzeniach Komisji. 
Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych bez 
uwag- jednogłośnie.  
 
  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda przypomniał, że 
porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 
 
     

Proponowany  porządek   S e s j i :  
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Wręczenie odnaczeń państwowych.  
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje i zapytania Radnych. 
5. Informacja Burmistrza o wykonaniu budżetu Gminy Kozienice  
    za I półrocze 2010 roku.  
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
   6.1. – zmian w uchwale budżetowej na 2010 rok, 

6.2. – emisji obligacji komunalnych,   
   6.3. – zasad sprawowania nadzoru i kontroli Samodzielnego Publicznego Zakładu  
             Opieki Zdrowotnej „Przychodnie Kozienickie”, 
   6.4. – zmieniajaca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi  
             Kozienickiemu  

6.5. – uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  
           terenu położonego w obrębie sołectwa Chinów,  
6.6. – utrzymania nazwy urzędowej miejscowości  Wólka Tyrzyńska „B”,          

   6.7. – trybu postępowania o udzielenie dotacji dla Rejonowego Związku Spółek  
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          Wodnych w Kozienicach, 
6.8. – wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego   
          nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kozienice położonej  
          w Kozienicach przy ulicy Ciekawej, 
6.9. – wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości  
          stanowiącej własność Gminy Kozienice położonej w Kozienicach – Osiedle   
          Zdziczów, 
6.10. – sprostowania błędu w uchwale nr XLII/483/2010 o przeznaczeniu do  
          sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości Gminy Kozienice, 
6.11. – zmieniającej uchwały o wielkości dotacji dla SPZZOZ i KPPSP, 
6.12. – określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami   
            pozarządowymi aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących   
            działalności statutowej tych organizacji,  
6.13. – przekształcenia Publicznego Żłobka Miejskiego w Kozienicach z zakładu  
            budżetowego w jednostkę budżetową,  
6.14. – przekształcenia Publicznych  Przedszkoli z zakładów  budżetowych w  
            jednostki  budżetowe.         

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje.  
9. Zamknięcie obrad. 
 
        Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zwrócił się z pytaniem, 
czy ktoś z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad? 
 
Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  
 
         Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym,  
w obecności 17 Radnych bez uwag – jednogłośnie.       
 
   Ad. 2.  
 
           W punkcie tym W-ce Wojewoda Mazowiecki Pan Dariusz Piątek  dokonał 
wręczenia odznaczeń państwowych dla: 
1/ Pani Haliny Rabijewskiej 
2/ Pani Teresy Starzyńskiej  
Obie Panie otrzymały Złote Medale za wybitne osiągnięcia w pracy na rzecz Gminy 
Kozienice. Wicewojewoda Dariusz Piątek, Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz 
Prawda oraz Poseł na Sejm RP Czesław Czechyra serdecznie gratulowali wyróżnień 
i dziękowali za lata wytężonej pracy na rzecz Urzędu Miejskiego i zarazem całej 
społeczności lokalnej.    
 
            Po czym miało miejsce wystąpienie Wicewojewody Mazowieckiego Pana 
Dariusza Piątki na temat bieżącej sytuacji w województwie. Pokrótce podsumował 
ostatnie wydarzenia związane z przejściem fali powodziowej na naszym terenie. 
Podziękował samorządowi, Burmistrzowi za dobrze zorganizowaną akcję, mówił 
również o działaniach, dobrej współpracy ze wszystkim organami. 
 
W dyskusji głos zabrali Radni: Pan Włodzimierz Kowalski, Pan Mariusz Ptaszek, Pan 
Edward Pułkowski, Pan Wołos Andrzej. 
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Dyskusja dotyczyła: 
- nakładów na remonty i konserwację urządzeń melioracyjnych, 
- pozyskiwania środków z Unii Europejskiej 
- realizacji wniosków na refundację akcji powodziowej     

- o niekontrolowanym wzroście kopulacji bobra na naszym terenie 
Poza tym - terminu realizacji drogi nr 79 Kozienice-Ryczywół. 
 
        W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda ogłosił 
kilkuminutową przerwę w obradach. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady. 
 
Aktualnie uczestniczy 18 Radnych  
 
Ad. 3. 
 
  Punkt 1 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 
Protokoł Nr L/2010 z dnia 25 sierpnia  2010r. został przyjęty bez zastrzeżeń. 
 
Ad. 4. 
    
W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 
 
Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała: 
- Co dzieje się z kostką z rozbiórki i lampami z rozbiórki? 
- Czy są obliczane oszczędności energii w ramach realizowanych inwestycji 
dotyczących wymiany lamp na energooszczędne? 
- Co dalej z terenem po byłym pawilonie „PTYŚ” ? 
- Czy drogi przeciwpowodziowe i dojazdowe są przejezdne? 
- Czy był odbiór techniczny Placu Rekreacyjnego na Osiedlu Energetyki  
i Termomodernizacji budynku przy ulicy Kopernika 8? 
 W jaki sposób ten teren będzie zabezpieczony przed wandalizmem? 
 
Radny Pan Mirosław Markiewicz zapytał: 
- Czy był odbiór techniczny, końcowy  sali gimnastycznej w m. Janików? 
( czy są jakieś zastrzeżenia?) 
 
Radny Pan Edward Pułkowski zapytał: 
- Czy termin wykonania przebudowy  ulicy Stefanii Gruszczyńskiej będzie 
dotrzymany? 
- Czy będzie odbudowana „Kapliczka w Cudowie” ? 
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek zapytał: 
- Jak jest prowadzona realizacja remontów dróg gruntowych? 
- Czy jest projekt budowy kanalizacji sanitarnej w m. Aleksandrówka – Budy 
i kiedy będzie realizowana budowa? 
 
Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał: 
- Kiedy nastąpi rozpoczęcie budowy kanalizacji sanitarnej na terenie działek 
rekreacyjnych w m. Psary? 
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Radny Pan Kuźnar Stanisław zapytał: 
- Czy  Urząd Miejski posiada informacje dotyczące pozwolenia na użytkowanie 
masztu telefonii komórkowej na ulicy Radomskiej oraz przystąpienia do jego  
użytkowania.   
- Czy spór w tej kwestii został rozstrzygnięty ? 
- Kiedy zostanie wycięte suche drzewo na wysokości skweru przy ulicy Warszawskiej 
i Świerczewskiego  ( w rejonie apteki )? 
Czy będzie sprawna platforma (winda) na OSIR przy amfiteatrze dla osob 
niepełnosprawnych przy najbliższych uroczystościach ? 
- Kiedy zakończy się przebudowa ulicy Batalionów Chłopskich? 
 
Radny Pan Andrzej Gogacz zapytał: 
- Czy wszystkie wnioski z akcji  przeciwpowodziowej  zostały zrealizowane, czy będą 
kolejne wnioski składane do Wojewody o zwrot rekompensaty poniesionych kosztów 
w czasie akcji przeciwpowodziowej?  
- Czy ulica Słoneczna jest po odbiorze, czy poszerzono chodniki? 
   
Ad. 5.  
 
      Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił informację o wykonaniu 
budżetu Gminy za I półrocze 2010r.  
Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.  
Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2010r. była przedmiotem  analizy, 
dyskusji na posiedzeniach Komisji Rady. 
Informację Radni otrzymali na piśmie w ustawowym terminie.  
 
Ad.6. 
 
     Burmistrz Gminy  Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty 
uchwał : 
 

- w sprawie  zmian w  uchwale budżetowej na 2010r. 
 Projekt uchwały  został  przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych  
przy sześciu głosach wstrzymujących się. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 Radnych, głosów przeciwnych – 0. 
Uchwała Nr LI/524/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie  emisji obligacji komunalnych 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 Radnych, głosów przeciwnych – 0, głosów 
wstrzymujących się – 5. 
W czasie głosowania  obecnych było 18 Radnych. 
1 Radny będący na sali obrad nie wziął udziału w głosowaniu.  
Uchwała Nr LI/525/2010 w załączeniu do protokołu. 
         

- w sprawie zasad sprawowania nadzoru i kontroli Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej „ Przychodnie Kozienickie”  

Do powyższego projektu uchwały Radny  Pan Andrzej Kowalski  w imieniu Komisji 
Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  zgłosił następujące poprawki: 
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Pierwsza poprawka dotyczyła aby : w § 1 pkt. 2 – dopisać pełną nazwę  Komisji 
Budżetu, Finansów i Rozowju Gospodarczego. 
Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych bez 
uwag – jednogłośnie. 
  
Kolejna poprawka dotyczyła aby w § 3, wykreślić drugie zdanie tj. 
„W 2010r. oceny o których mowa w §1 Komisje dokonują do 30 października”  
Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych przy 
jednym głosie wstrzymującym się.  
 
Zgłoszony projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętych powyżej poprawek  
został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych przy jednym głosie 
wstrzymującym się. 
Uchwała Nr LI/526/2010 w załączeniu do protokołu.  
     

- zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Kozienickiemu 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/527/2010 w załączeniu do protokołu. 
 
    W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  ogłosił 
kilku minutową  przerwę z uwagi na przerwę techniczną  w przekazie emisji sesji.  
  
  Po usunięciu awarii przez „PROMONTEL „Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 
Mariusz Prawda wznowił obrady. 
 
Przystąpiono do przedstawiania kolejnych projektów uchwał: 
 

- w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla terenu położonego w obrębie sołectwa Chinów.  

Radny Pan Andrzej Kowalski zgłosił wniosek formalny, aby dla obszaru zabudowy  
w których występuje projektowana wysokość zabudowy – 9m  zwiększyć  do 10m. 
Powyższa poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności  
14 Radnych bez uwag – jednogłośnie. 
Zgłoszony projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej powyżej poprawki został 
przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 14  Radnych  bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/528/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie podtrzymania stanowiska Rady Miejskiej w Kozienicach o ustaleniu 
urzędowej nazwy miejscowości Wólka Tyrzyńska B  
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 14 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/529/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie  trybu postępowania o udzielenie dotacji dla Rejonowego Związku 
Spółek Wodnych w Kozienicach działającego na terenie Gminy Kozienice, 
będącego przedmiotem nie zaliczonym do sektora finansów publicznych, 
sposobu jej rozliczenia oraz sposobu kontroli wykonania zadania 
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Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 14 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI 530/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
nieograniczonego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kozienice, 
położonej w Kozienicach przy ulicy Ciekawej 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 14 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/531/2010 w załączeniu do protokołu. 
 
  - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Kozienice, położonej w Kozienicach – Osiedle 
Zdziczów  
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 14 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/532/2010 w załączeniu do protokołu. 
 
- w sprawie sprostowania błędu  
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 15 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/533/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie zmian uchwały Rady Miejskiej Nr XLII/478/2010 z dnia 25 lutego 
2010r. Nr XLII/492/2010 z dnia 31 marca 2010r i Nr XLIX/515/2010 z dnia  

      25 czerwca 2010r.  
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18  Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/534/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

      o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa    
      miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych  
      organizacji. 

 Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/535/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie przekszatłcenia Publicznego Żłobka Miejskiego w Kozienicach  
     z zakładu budzetowego w jednostkę budżetową 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/536/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola Nr 1 „ Pod Topolą” 
w Kozienicach z zakładu budżetowego w jednostkę budżetową  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/537/2010 w załączeniu do protokołu. 
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- w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola Nr 2  
w Kozienicach z zakładu budżetowego w jednostkę budżetową  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/538/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola Nr 3 z Oddziałami 
Integarcyjnymi w Kozienicach  z zakładu budżetowego w jednostkę budżetową  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/539/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola Nr 4 
w Kozienicach z zakładu budżetowego w jednostkę budżetową  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/540/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola Nr 5 
im. Wandy Chotomskiej w Kozienicach z zakładu budżetowego w jednostkę 
budżetową  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/541/2010 w załączeniu do protokołu. 

 
- w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola Nr 6 

w Świerżach Górnych   z zakładu budżetowego w jednostkę budżetową  
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LI/542/2010 w załączeniu do protokołu.  
 
 
Ad. 7. 
  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy  Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi 
na interpelacje i zapytania Radnych. 
 
Dot. kostki brukowej z rozbiórki i lamp z demontażu: 
Materiał z rozbiórki w zależności od jego stanu technicznego poddawany jest 
utylizacji lub przekazywany w depozyt Kozienickiej Gospodarce Komunalnej  
w Kozienicach w celu ponownego wykorzystania na inne cele. Demontowane słupy  
i lampy przekazywane są do PG ZEORK S.A. W przypadku gdy lampy stanowią 
majątek Gminy i są w dobrym stanie technicznym wykorzystane są do ponownego 
montażu.  
 
Dot. oszczędności energii przy wymianie lamp na energooszczędne: 
W ramach realizacji inwestycji w zakresie wymiany lamp na energooszczędne 
każdorazowo wyliczany jest efekt ekologiczny polegający na wyliczeniu 
zaoszczędzonej energii. W przypadku wymiany lamp w 2010 roku oszczędność 
zużycia energii wynosi: 377 MWh na rok. Należy pamiętać że systematycznie 
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dokonywana jest rozbudowa oświetlenia ulicznego o wykonanie nowych punktów 
świetlnych. W wyniku dowieszenia lamp w 2010 roku o łącznej mocy 30,51 kWh 
ostateczna oszczędność energii w ujęciu rocznym wynosi 243,57 MWh na rok.  
Z uwagi na złożoność składników cenotwórczych oraz różnorodność taryf oraz 
wzrosty cen energii kalkulacja kosztowa nie jest wykonywana. Niemniej jednak 
przyjmując średnią cenę 500 zł/MWh teoretyczna oszczędność wynosi:  
243,57 MWh * 500 zł/MWh = 121 785,00 zł/rok. 
 
Dot. terenu po byłym pawilonie „Ptyś”: - na dzień dzisiejszy prowadzone jest 
postępowanie wyjaśniające przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 
Po jego rozstrzygnięciu będą podejmowane stosowne działania. 
 
Dot. dróg przeciwpowodziowych:  
Drogi dojazdowe o nawierzchni gruntowej są utrzymywane w stanie przejezdności. 
Przy sprzyjających warunkach atmosferycznych wykonywane są remonty cząstkowe 
poprzez dowiezienie i wbudowaniu kruszywa lub szlaki. Ponadto prowadzone są 
równania dróg przy użyciu sprzętu mechanicznego.  
 
Dot. odbioru technicznego Placu Rekreacyjnego na Oś. Energetyki oraz  
termomodernizacji budynku przy ul. Kopernika 8:  
Termomodernizacja budynku przy ul. Kopernika 8 została odebrana od Wykonawcy. 
Usterki zgłoszone Wykonawcy przed odbiorem zostały usunięte. 
Plac Rekreacyjny na Osiedlu  Energetyki nie został odebrany od Wykonawcy robót. 
Plac Rekreacyjny jest ciągle monitorowany poprzez kamerę monitoringu.  
 
Dot.  odbioru technicznego sali gimnastycznej w Janikowie: 
Komisja odebrała budynek sali gimnastycznej w m. Janików bez usterek. Powiatowy 
Inspektor Nadzoru Budowlanego wydał decyzje pozwolenia na użytkowanie obiektu. 
 
Dot.  przebudowy ulicy  Stefanii Gruszczyńskiej: 
Termin wykonania zadania określony został w umowie do dnia 30.09.2010 roku.  
W naszej ocenie termin realizacji jest realny. Wnioskujemy do Wykonawcy  
o zwiększenie zatrudnienia na budowie. 
 
Dot. odbudowy kapliczki w m. Cudów: 
„Kaplica w Cudowie” należała do Parafii Św. Krzyża w Kozienicach. W dniu 15 maja 
2009 roku zwrócono się do Proboszcza tejże Parafii, z prośbą o upoważnienie 
występowania w jego imieniu, w celu podjęcia działań zmierzających do 
odrestaurowania zniszczonego zabytku. Niestety nie otrzymano na to zgody, 
ponieważ Parafia wystąpiła do Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków  
w Warszawie o wykreślenie kaplicy z rejestru zabytków. Skreślenia z rejestru 
dokonuje Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Po skreśleniu z rejestru obiekt 
nie podlega już ochronie konserwatorskiej.  
 
Dot.  remontów dróg gruntowych: 
Remonty prowadzone są na bieżąco przy sprzyjających warunkach atmosferycznych, 
poprzez dowiezienie i wbudowanie kruszywa lub szlaki. Ponadto prowadzone są 
równania dróg przy użyciu sprzętu mechanicznego. W ostatnim czasie wykonywano 
równanie dróg min. w sołectwach Nowiny i Aleksandrówka. W najbliższym czasie 
zostaną rozpoczęte równania dróg.  
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Dot. kanalizacji sanitarnej w m. Aleksandrówka-Budy: 
Projekt został opracowany i przekazany przez Wykonawcę zgodnie z zawartą 
umową. Realizacja zadania zgodnie z przyjętym Wieloletnim Planem Rozwoju  
i Modernizacji Urządzeń Wodociągowo-Kanalizacyjnych planowana jest na 2011 rok.  
 
Dot. kanalizacji sanitarnej na działkach rekreacyjnych w m. Psary: 
Umowa na wykonanie kontraktu „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej oraz sieci 
wodociągowej na działkach rekreacyjnych w m. Psary” realizowanego w ramach 
projektu Zapewnienie prawidłowej gospodarki wodno-ściekowej na terenie gminy 
Kozienice została zawarta w dniu 29.03.2010 roku. Zgodnie z harmonogramem 
rozpoczęcie robót ziemnych zaplanowano na wrzesień 2010. Planowany termin 
zakończenia to 31.08.2011 roku.  
 

- dot. pozwolenia na użytkowanie masztu telefonii komórkowej przy ul. 
Radomskiej: 

Do dnia dzisiejszego Urząd Miejski nie uzyskał informacji dotyczącej pozwolenia na 
użytkowanie masztu oraz przystąpienia do jego użytkowania. W dniu dzisiejszym 
przeprowadzono rozmowę telefoniczną z przedstawicielem Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego – Panią Iwoną Wiktorowską. Z uzyskanej informacji wynika, 
że PINB nie wydawał pozwolenia na użytkowanie masztu, a inwestor nie występował 
jeszcze ze stosownym wnioskiem w sprawie wydania takiego pozwolenia. 
 

- dot. wycinki suchego drzewa znajdującego się obok apteki przu zbiegu ulic 
Warszawskiej i Świerczewskiego: 

Obumarłe drzewo, które rosło bezpośrednio przy aptece zastało wycięte, zgodnie  
z pozwoleniem wydanym przez GDDKiA. Natomiast w pobliżu przystanku rośnie 
klon, którego korona jest w około 60% obumarła. Gmina wystąpi z wnioskiem do 
Starostwa Powiatowego o wydanie zezwolenia na jego wycinkę (w dniu dzisiejszym). 
 

- dot. uszkodzonych wind dla osób niepełnosprawnych na terenie OSiR: 
Do czasu najbliższych uroczystości usterki nie zostaną usunięte, natomiast osobom 
niepełnosprawnym niezbędnej pomocy będą udzielali przeszkoleni wolontariusze. 
 

- dot. przebudowy ul. Batalionów Chłopskich: 
Termin zakończenia przebudowy ulicy Batalionów Chłopskich planowany jest do dnia 
08.10.2010 roku. 
 

- dot. rekompensat za przeprowadzoną akcję przeciwpowodziową: 
Urząd Miejski wystąpił do Wojewody o rekompensatę kosztów akcji 
przeciwpowodziowej w kwocie 701 290,59 zł:  

I. usługa zabezpieczenia przeciwpowodziowego wykonana w miesiącu maju 
i czerwcu przez Kozienicką Gospodarkę Komunalną – 422 861,88 zł 

II. ekwiwalenty dla strażaków OSP – 126 240 zł 
III. zakwaterowanie wojska oraz wynajem samochodu dostarczającego worki 

w miejsca prowadzenia akcji przeciwpowodziowej – 22 662 zł 
IV. wyżywienie, woda mineralna – 38 554,41 zł 
V. inne (rękawice, folia, łopaty, wodery, środki przeciw komarom)  

–  6 212,43 zł 
VI. paliwo do samochodów ratowniczo-gaśniczych oraz motopomp  
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– 23 008,52 zł 
VII. worki – 55 681,74 zł 
VIII. geowłóknina – 6 069,61 zł 

 
Będziemy ubiegać się jeszcze o zwrot kwoty 43 496,50 zł: 

- 25 871,12 zł (w trakcie wypałacania) ekwiwalent dla rolników za użyczenie 
własnego sprzętu do akcji przeciwpowodziowej, 

- 17 161,37 zł koszt likwidacji skutków powodzi i działań ratunkowych 
- 464,21 zł koszt sierpniowej akcji przeciwpowodziowej   

 
- dot. przebudowy ul. Słonecznej: 

Inwestycja nie została odebrana od Wykonawcy robót. W okolicy drzewa 
wrastającego w pas drogowy dokonano korekty szerokości chodnika. Drzewo rośnie 
na posesji prywatnej. Pozostałe chodniki pozostały bez zmian. 
 
Ad. 8 
 
W tym punkcie głos zabrali: 
 

Radna p. Grażyna Ziółek  przekazała słowa uznania  Panu  Edwardowi Błażowi – 
Dyrektorowi SP ZOZ „Przychodnie Kozienickie” za wysoki poziom usług 
medycznych świadczonych w podległej mu jednostce służby zdrowia  
- w zakresie obsługi rehabilitacji. 
  
Radny  Pan  Mirosław Markiewicz zgłosił dwa wnioski : 
 1/ Podjęcie stosownych działań w kwestii wycięcia połamanego drzewa, 
znajdującego się przy parkingu na ul. Sportowej, argumentując, iż drzewo to 
stwarza poważne zagrożenie dla bezpieczeństwa ludzi. 
2/  Radny sygnalizował potrzebę, aby  zająć się sprawą organizacyjną na placu 
zabaw na Os. Energetyki tj. powinny być powieszone regulaminy korzystania  
z urządzeń dla dzieci i młodzieży, zgodnie z ich przeznaczeniem.  
 
Radny Pan  Edward Pułkowski  apelował o polepszenie stanu drogi gruntowo - 
rolniczej obok jeziora  kozienickiego, 
 
Radny Pan  Stanisław Kuźnar zapytał, czy planuje się w Kozienicach  
wyodrębnienie pasa pieszego, wyłącznie dla ruchu pieszego, z myślą  
o utworzeniu deptaka; stwierdził, że może to być np. ul. Aleja 1-go Maja. 
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek  zawnioskował o oczyszczenie rowu melioracyjnego 
wzdłuż ulic Parkowej i Polnej, ponieważ jego obecny stan zagraża podtopieniem 
okolicznych mieszkańców, 

 
Po czym głos zabrał  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Mariusz Prawda 
informując  zebranych, że zmieniły się interpretacje przepisów związanych  
z internetem bezprzewodowym, więc można wystąpić z wnioskiem o umieszczenie  
w różnych punktach Kozienic  „hot spotów”. 
 
Przypomniał również Radnym o złożeniu oświadczń majątkowych tj. zgodnie  
z ustawą na dwa miesiące przed upływem kadencji.   
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Radny Pan Mirosław Markiewicz poinformował, że nie działa system informacyjny 
przed Urzędem Miejskim. Prosił o podjęcie działań w tym zakresie.  
 
Radny Pan  Mariusz Ptaszek poinformował, że zwałowisko odpadów obok drogi na 
wysypisku  śmieci jest zlokalizowane pod linią energetyczną – zagraża 
niebezpieczeństwu. 

 Dodał  też, że nadal nic nie wiadomo jeśli chodzi o „witacz” przed Ryczywołem. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz 
Prawda dokonał zamknięcia o godz. 14.30  LI  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ  
w KOZIENICACH. 
 
Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 
Elżbieta Kołodziejczyk 
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 
 
 
 


